

INSTITUTIONAL SUPPORT (CONTINUED)

OBJECTIVE	ACTIVITY	DEADLINE				
		M*	R*	79-80	80-81	81-82
To maintain an organizational structure and mechanisms suitable for continuing the Department's efforts in the area of official languages.	1. Reinforcement of the planning and evaluation functions through an increase in human and financial resources.	+		X		
	2. Study of the possibility of integrating certain official languages activities into the Department's services structure.		X	X		
	3. Setting up of a standing committee on official languages.			X		
	4. Conduct of information meetings for managers responsible for implementation of the activities in the current Plan.	X	+	Ongoing		
	5. Continuation of individual meetings with Heads of Post before their departure and upon their return from abroad.	X		Ongoing		
	6. Periodic updating of official languages administrative practices.			Ongoing		
	7. Improvement of the official languages information system.	X		X	X	X

M* - maintained
R* - revised

SOUTIEN INSTITUTIONNEL (SUITE)

OBJECTIF	ACTIVITÉ	ÉCHÉANCE				
		M*	R*	79-80	80-81	81-82
Maintenir une structure organisationnelle et des mécanismes appropriés afin de poursuivre les efforts du Ministère en matière de langues officielles.	1. Renforcement par un accroissement des ressources humaines et financières des fonctions planification et évaluation.	+		X		
	2. Étude de la possibilité d'intégrer certaines activités des langues officielles à la structure de services du Ministère.		X	X		
	3. Création d'un comité permanent des langues officielles.			X		
	4. Tenue de séances d'information à l'intention des gestionnaires responsables de la mise en oeuvre des activités contenues dans le présent Plan.	X	+	continue		
	5. Poursuite des rencontres individuelles avec les chefs de mission avant leur départ et à leur retour de l'étranger.	X		continue		
	6. Mise à jour périodique des pratiques administratives en matière de langues officielles.			continue		
	7. Amélioration du système d'information sur les langues officielles.	X		X	X	X

M* - maintenue
R* - révisée